
Somlóvásárhely Községi Önkormányzat
Képviselőtestülete
8481. Somlóvásárhely, Szabadság tér 1.

Szám: 317-1/2013.

J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Somlóvásárhely Községi Önkormányzat Képviselőtestületének 2013. február
11-én 17.00 órai kezdettel megtartott nyílt képviselőtestületi üléséről.

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal
8481. Somlóvásárhely, Szabadság tér 1.

Jelen vannak:

a.)
Képviselőtestület tagjai:

Marton László polgármester
Bujdos Péter alpolgármester
Bolla Barnabás
Cziglerné Siket Gabriella
Nemes Árpádné
Sebestyén Géza
Szabó László települési képviselők

b.)
Tanácskozási joggal résztvevő:

Bendes István jegyző
Dürgő Ágnes pü. főelőadó
Szlottáné Turi Edina főtanácsos

Az ülésen  érdeklődő nem jelent meg.

Marton László polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapította,  hogy az ülésen a
képviselőtestület  mind  a  7  tagja  megjelent,  tehát  az  ülés  határozatképes,  majd  az  ülést
megnyitotta.
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Polgármester  javaslatára  a  képviselőtestület  az  ülés  napirendjét  7  igen  szavazattal   -
egyhangúlag  - az alábbiak szerint állapította meg:

NAPIREND: ELŐADÓ:

1.
2013. évi költségvetés Marton László polgármester

2.
Vegyes ügyek Marton László polgármester

NAPIREND TÁRGYALÁSA

1.
2013. évi költségvetés
Előadó: Marton László polgármester

Írásos előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.

Marton László:

Az ez évi költségvetésünket jelentősen stabillá tette a múlt év végi önhikis pályázat és a banki
konszolidáció. Javasolja a költségvetés tervezet elfogadását. 

Somlóvásárhely Község Önkormányzat Képviselőtestülete 7 igen szavazattal – egyhangúlag –
a 2013. évi költségvetésről az alábbi rendeletet alkotta:

1/2013.(I.12.) önkormányzati rendelet

az önkormányzat 2013. évi költségvetéséről 
 (A rendelet hiteles szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
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Marton László:

A  Somlóról  filmet  forgatnak3,8  millió  forintért,  melyben  szerepelhetnek  a  Somló
önkormányzatai és Tüskevár, körülbelül 10 borász. Ehhez 200 e Ft támogatást kérnének az
önkormányzattól, amiért megkapjuk a kész filmet is, egy fél órás riport felvételt. Ígérik, hogy
a kész film a Duna tévében is leadásra kerül. Javasolja 200 e Ft-tal járuljanak hozzá a film
elkészítéséhez.

Somlóvásárhely Község Önkormányzat Képviselőtestülete 7 igen szavazattal – egyhangúlag –
a Somlóról készülő film támogatásáról az alábbi határozatot hozta:

4/2013.(II.11.) Kt. számú határozat

Somlóvásárhely Község Önkormányzat Képviselőtestülete  200 e Ft-tal,
azaz Kettőszázezer forinttal hozzájárul a Somlóról készülő film 
készítéséhez.
A Képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert szükséges szerződés 
aláírására.

Marton László:

Ismertette  a  helyi  asztaliteniszezők  levelét,  amelyben  támogatást  kértek  felszerelésük
felújításához. (A levél a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Somlóvásárhely Község Önkormányzat Képviselőtestülete 7 igen szavazattal – egyhangúlag –
az asztaliteniszezők támogatásáról az alábbi határozatot hozta:

5/2013.(II.11.) Kt. számú határozat

Somlóvásárhely Község Önkormányzat Képviselőtestülete  30 e Ft-tal, 
azaz Harmincezer forinttal támogatja Somlóvásárhely asztaliteniszezői
eszköz felújítását.
A Képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert a támogatás 
kifizetésére azzal a kikötéssel, hogy az eszközök beszerzését előzetesen 
egyeztetni kell a polgármesterrel.

-  4  -



Marton László:

Ismertette  a  Tömpe  és  Társa  Könyvvizsgáló  belső  ellenőrzésről  készített  összefoglaló
jelentését.(Az összefoglaló jelentés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Somlóvásárhely Község Önkormányzat Képviselőtestülete 7 igen szavazattal – egyhangúlag –
az összefoglaló jelentésről az alábbi határozatot hozta:

6/2013.(II.11.) Kt. számú határozat

Somlóvásárhely Község Önkormányzat Képviselőtestülete  a Tömpe és 
Társa Könyvvizsgáló 2012. évi belső ellenőrzésről szóló jelentést 
tudomásul veszi. Az abban foglaltak figyelembevételével javasolja a 
felálló új Somlóvásárhelyi Közös Önkormányzati Hivatal által az új 
szabályzatok elkészítését, a munkafolyamatok szervezését. A szükséges 
módosítások határidejét figyelembe véve a hivatalhoz tartozó 
települések jelenlegi számát és a további négy településsel történő 
bővülést 2013. szeptember 30. napjában határozza meg a 
képviselőtestület.

2.
Vegyes ügyek
Előadó: Marton László polgármester

Védőnő beszámolója

A beszámoló a jegyzőkönyv mellékletét képezi.

Marton László:

Javasolja a beszámoló elfogadását.

Somlóvásárhely Község Önkormányzat Képviselőtestülete 7 igen szavazattal – egyhangúlag –
a védőnő beszámolójáról az alábbi határozatot hozta:
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7/2013.(II.11.) Kt. számú határozat

Somlóvásárhely Község Önkormányzat Képviselőtestülete 
a védőnő beszámolóját elfogadja.
(A beszámoló a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Házi segítségnyújtás 

Marton László:

Az állami normatíva nem fedezi a házi segítségnyújtás költségét. Egy millió forinttal kellene
hozzájárulnunk  a  működtetéshez,  vagy  a  szolgálat  ellátását  egyházi  szervezetnek  lehetne
átadni. Egyházi szervezetek magasabb támogatást kapnak, nem kellene kiegészítést fizetnünk.
Javasolja tárgyaljanak egyházi szervezetekkel a házi segítségnyújtás ellátásáról. 

Somlóvásárhely Község Önkormányzat Képviselőtestülete 7 igen szavazattal – egyhangúlag –
a házi segítségnyújtásról az alábbi határozatot hozta:

8/2013.(II.11.) Kt. számú határozat

Somlóvásárhely Község Önkormányzat Képviselőtestülete 
megbízza a polgármestert, hogy tárgyaljon egyházi szervezetekkel a 
házi segítségnyújtás Somlóvásárhelyen való ellátásáról.

Fogászati ellátás

Marton László:

Jelentkezett  fogorvos a  Somlóvásárhely,  Tüskevár  és  Csögle  településéken lévő fogorvosi
rendelők működtetésére. Hivatalosan ez a Tüskevári fogászati körzet, három rendelővel. Az
ANTSZ előírta  a  röntgen gépünk működési  engedélye  megújítását,  a  fogászati  szék  és  a
sterilizáló vizsgálatát. Tüskevár település biztosítana szolgálati lakást a fogorvosnak.

A tájékoztatást a képviselőtestület tudomásul vette.

-  6  -



Szennyvíz pályázat

Marton László:

Levelet írtunk a Miniszterelnök Úrnak, hogy a tartalékba helyezett szennyvízpályázatunkhoz
kaphassuk meg a támogatást, hiszen a Kármentő Alapból a szükséges 49 millió forint önerőt
már félretettük. Még válasz nem érkezett.

A tájékoztatást a képviselőtestület tudomásul vette.

Általános iskola állami átvétele

Marton László:

Az iskola átvétele nagyon nehézkesen zajlik, az ez évi számlákat már nem nekünk kellene
fizetni,  de  még  hozzánk  érkeznek,  levelet  írtunk  emiatt  az  E.On-nak,  nehogy  kikösse  a
villanyt és a gázt. Az iskola tetőszerkezete a nagy hótól beszakadt, zajlik a vis maior pályázat
benyújtása.

A tájékoztatást a képviselőtestület tudomásul vette.

Több kérdés, hozzászólás nem volt, a polgármester a képviselőtestület nyílt ülést 17.45 órakor
bezárta.

kmf.

Marton László Bendes István
polgármester jegyző


